



文件编号 DOCUMENT NO. MS-IC-Notification-2019-075

密 级 CONFIDENTIALITY 公开

关于下发《国际航线（日本）免费行李额及超限行李费收取标准》的业务通告

签发时间 DATE OF ISSUANCE	2019年11月25日		签发人 ISSUED BY	李红菱
通告类型 TYPE	■阅知 Read ■落实 Implement ■传达 Convey □反馈 Reply		联系人 CONTACT	张芯语
发布范围 SCOPE OF ISSUANCE	主送 TO	各销售单位、95334		
	抄送 CC	乌鲁木齐航空财务部、运控部		
通告内容 CONTENT	现下发乌鲁木齐航空国际航线（日本）免费行李额及超限行李费收取标准通告，具体如下：			
	适用航程		中国大陆=日本	
	免费行李额规定			
	旅客类型	客舱级别	免费行李额	
成人、儿童、 占座婴儿	公务舱	2件。每件不超过32KG（70磅），每件三边尺寸总和不得超过158厘米（62英寸）。		

成人、儿童、 占座婴儿	经济舱	1 件。每件不超过 23 公斤 (51 磅) , 每件三边尺寸总和不得超过 158 厘米 (62 英寸) 。		
不占座婴儿	公务舱、经济舱	1 件。每件不超过 10 公斤 (22 磅) , 三边尺寸总和不超过 115 厘米 (45 英寸) 。		
注 :				
1. 婴儿可免费托运一辆折叠式婴儿车或摇篮 , 如客舱空间允许 , 在征得乘务长同意后可带入客舱。				
2. 尺寸上限是指三边尺寸之和的上限。				
超限行李收费标准				
航线	服务等级	超件行李收费标准	超重行李收费标准	超尺寸行李收费标准
日本 航线	公务舱	超出第一件 , 每件 9000 日元/450 人 人民币	单件托运行李重量 不得超过 32 公斤 (70 磅)	158 厘米 < 尺寸 ≤ 203 厘米 (63 英寸 < 尺寸 ≤ 80
	经济舱	超出第二件及以上 , 每件 14000 日元/700 人民币	24-32 公斤 (53-70 磅) 9000 日元/450 人民币	英寸) 20000 日元/1000 人民币
注 :				
1. 每件托运行李中符合超件、超重、超规两项或多项超限标准的 , 超限行李费将叠加收取。				

2.持儿童客票的旅客免费行李额及超限行李费收费标准视同成人。

3.超限行李费以日元/人民币为单位进行收取，若旅客以其他货币进行支付，则按照支付当日，付款货币对日元/人民币的订座系统汇率进行结算。

4.单件托运行李重量上限不得超过 32 公斤（70 磅），三边尺寸之和不得超过 203 厘米（80 英寸），重量、尺寸超过以上标准的，建议旅客将行李拆开分装，无法拆分的行李不予承运。

随身行李规定

客舱级别	行李数量上限	每件重量上限	每件尺寸上限
公务舱	2	每件小于 5 公斤	三边之和不超 115 厘米
经济舱	1	每件小于 5 公斤	三边之和不超 115 厘米

注：

1.超过上述重量、件数或体积限制的随身携带物品，应作为托运行李托运。

本文件下发之日起生效

特此通知

注意事项
NOTES

Notice of Baggage Regulation of Urumqi Air International Routes (Japan)

Policies for Baggage Regulation of Urumqi Air International Routes (Japan) are shown as below, If any previous regulation conflicts with this file, please refer to this file, please check.

25thNovem

ber,2019

Free Baggage Regulation			
Applicable Journey	Traveler	Class Category	Free Baggage Allowance
CHINA=JAPAN	Adult/Child/ infant with seat	Business	2 pieces of baggage of which the sum of the greatest outside linear dimensions of each bag does not exceed 62 inches(158cm) and provided the weight of each bag does not exceed 70 lbs (32KG).
	Adult/Child/infant with seat	Economy	1 pieces of baggage of which the sum of the greatest outside linear dimensions of each bag does not exceed 62 inches(158cm) and provided the weight of each bag does not exceed 51 lbs (23KG).
	infant taking no seat	Business/ Economy	1 piece of baggage of which the sum of the greatest outside linear dimensions of each bag does not exceed 45 inches(115cm) and provided the weight of each bag does not exceed 22 lbs (10KG).
Remarks:			
1.For infant Stroller or Cradle can be carried in the cabin with approval from cabin crew chief provided there is enough space in the cabin.			

Excess Baggage Charges Regulation
--

CABIN CLASS	TYPE	ACTUAL SPECIFICATION		FEE
		WEIG HT	DIMENSION (L+W+H)	(CNY OR EQUIVALENT)
Business Class	The first piece in addition to the standard allowance	≤ 32KG	≤158cm	450CNY/ 9000JPY
	The second piece or more in addition to the standard allowance	≤ 32KG	≤158cm	700CNY/ 14000JPY
	OVERSIZED	-	159cm-203cm	1000CNY/20000JPY per piece
	HEAVY PIECE	≤ 32KG	-	-
Economy Class	The first piece in addition to the standard allowance	≤ 23KG	≤158cm	450CNY/ 9000JPY
	The second piece or more in addition to the standard allowance	≤ 23KG	≤158cm	700CNY/ 14000JPY
	OVERSIZED	-	159cm-203cm	1000CNY/20000JPY per piece
	HEAVY PIECE	24-32K G	-	450CNY/9000JPY per piece

Remarks:

1. The maximum weight of each piece of checked baggage must not exceed 32KG (70lbs), if more than 32KG, you need to buy another piece of baggage.

2. For checked luggage that has more items than allowed, is overweight or over-sized with two or more items exceeding limitations, oversize and overweight luggage charges will be charged in a superimposed way.

3. For children's tickets, the free luggage allowance and charge standards for excess luggage, are no different from those of adult tickets.

4. The sum of the greatest outside linear dimension of the baggage must not exceed 203cm.

Carry-on Baggage Regulation

Class	Maximum number of Pieces	Maximum Weight of Each Piece	Maximum Dimensions per Piece
Business Class	2	5KG	The sum of the external dimensions of each piece of baggage can be no greater than 115 cm.
Economy Class	1	5KG	The sum of the external dimensions of each piece of baggage can be no greater than 115 cm.
Remarks:			
1. Any item in excess of carry-on baggage weight, number or size as listed above will be required to be handled as checked baggage.			